



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 吴辉辉

职务: 律师

邮箱: hedywu@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

Name: Hedy Wu

Position: Lawyer

Mailbox: hedywu@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

华东政法大学法学经济法学士, 具有法律执业资格及基金从业资格。

专业经历

北京市海勤律师事务所律师。

执业领域及专长

擅长合同法、公司法、金融法; 执业领域为民商事诉讼与仲裁, 公司综合类业务, 私募股权与证券投资基金。

吴辉辉律师具有较强的法学理论研究及分析判断能力, 从事律师工作以来参与过多起诉讼及仲裁案件为客户维护权益; 吴辉辉律师先后为各类大型企业完成诸项业务的法律尽职调查工作, 参与并完成企业的收购、兼并、清算、股改、发行债券及资产证券化等公司类业务; 吴辉辉律师具基金从业资格, 曾为多家私募基金公司完成基金管理人的登记备案, 熟练掌握证券投资基金及私募股权投资基金类投资业务。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelors degree, from East China University of Political Science and Law.

Legal Professional Qualification Certificate and Qualification of Fund Practitioner.

Professional Experience

Apprentice attorney at Highking Law Firm.

Practice Areas

Ms. Wu is adept at contract law, corporate law and financial law. She provides legal services in areas of civil and commercial litigation and arbitration; legal affairs related to companies operation; and equity and securities investment funds.

Ms. Wu has strong theoretical research and analysis capabilities. She has participated in multiple lawsuits and arbitration cases, legal due diligence, enterprise mergers and acquisitions, liquidation, and issuance of stocks and bonds. With her qualification of Fund Practitioner, she has completed a number of private equity fund registrations. She has also engaged in legal services for securities investment funds and private equity investment business.

Language Skills

Mandarin and English